
 
 Referat fra styremøte 14/6-23 kl. 1900 hos Birgith Johansen, Grenneslinna 17.  
 
Til stede: Birgith Johansen, May-Britt Haslestad, Gro Goverud, Anne Bakkeberg, Reidun S. Green og 
Lene Pleym Myhrvold 
 
 
1. Referat fra forrige styremøte ble sendt på mail. Ingen tilbakemeldinger på feil her så det er 
godkjent.  
2. Evaluering medlemsmøte 11/5: Ca 30 personer på Rønneberg gartneri. Vi fikk som vanlig litt 
undervisning og fine gevinster av gartneriet. Loddsalget brakte inn ca 3000 kr.  Tur 10/6: 12 personer 
besøkte Nasjonalmuseet. De begynte med kaffe og litt å spise i kafeen der og avsluttet dagen med 
middag.  Tursesongen våren 2023: Varierende hvor mange som kommer. Noen ganger har det 
kommet nye deltagere, men oftest er det den samme gjengen som går. Neste tur blir 22/8.   
3. Trimtilbud: ønsker vi å søke om midler til dette? Gro og Goggen skal i møte med kommunen, de 
melder tilbake etter dette.  
4. Mottatt referater fra styremøte i Vestfold Bygdekvinnelag. Sendt ut til styret. OBS høstens 
datoer/program (inspirasjonskurs). 20-30 august er det Bygdekvinneuka. Birgith kontakter Jarlsberg 
avis for omtale av dette. 
5. Kurs plantefarging: Fire personer påmeldt. Skal vi ha kurs i august også? 
6. NBK valgpakke. Sender henvendelse til de andre lagene i kommunen i begynnelsen av august. Skal 
vi publisere noe sammen i avisen? Vi ønsker å ha leserinnlegg om skolemat. Birgith sender 
henvendelse til de andre bygdekvinnelagene i august. 
7. Kaffe og prat 9/5. Det kom opp mange gode ideer.  
8. Adventskalender: Vi er påmeldt Vi lager lappeteppe, som tidligere bestemt.  Randi kjøper inn garn 
som vi leverer ut på møte i august. Vi planlegger medlemsmøte 29/8 i hagen til Kirsti Aakerholt. 
Adressen hennes sendes alle medlemmer. Alle tar med egen kopp og gevinst. Her vil vi invitere 
medlemmene til å delta med kake og istandgjøring/rydding. 
9. Sommerhilsen til styremedlemmer. Videresendt på mail.  
10. Sommerhilsen til medlemmene. Sendt ut på mail til alle.  
11. Info om Hof Dagen 2/9 2023. Skal vi steke sveler? Ha en gjenbruksstand? Vi har rester fra 
gjenbrukssalget av vester, smykker og skjerf.  
12. Status bank pr 11/6-23 kr. 24345,05 på driftskontoen og kr. 73309,07 på sparekonto.  
13. Neste styremøte blir 22/8 kl 19.30 
14. Evt: 

● Det har kommet forslag om at vi kanskje kan synge litt på møtene. 
● Bør vi ha en ryddekommite etter medlemsmøtene? 
● 1/10 er det høsttakkegudstjeneste. Kollekten går til Guatamalaprosjektet 
● Politikermøtet: Vi inviterer ledere for alle politiske partier som stiller til valg i Holmestrand 

kommune til et åpent møte i Hof. Vi sender invitasjon med ønske om et svar innen 18/8. 
Reidun vil ordne med plakater, reklamerer på Face Book og i Jarlsberg Avis. Sted er ikke helt 
avklart. Flerbrukshuset er reservert, men de har litt for dårlig lydanlegg. Gro sjekker om det 
er mulig å bruke kultursalen på skolen.  

 
 
Referent 
Lene P Myhrvold 


